



جَبَاتِنُ قَبَاتِنِ نَكْرِي كَلَنْتَن

JABATAN PERTANIAN NEGERI KELANTAN



BEG BERKUNCI NO. 22, 15990 KOTA BHARU

Pejabat Pengarah: 09-7442706 / Pejabat Am: 09-7442400 / Telefax: 09-7441047 / E-mail : pertaniankelantan@doa.gov.my

KENYATAAN SEBUTHARGA (TAWARAN KHAS UNTUK BUMIPUTRA)

Sebutharga adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang beralamat di Jajahan Kota Bharu serta berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan dan Pusat Khidmat Kontraktor dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut:

Tajuk Kerja & No. Sebutharga	Kepala/ Sub-Kepala	Tarikh Iklan	Tarikh Taklimat/ Lawatan Tapak/ Hari/Masa/Tempat	Tarikh Tutup Sebutharga
Kerja-kerja Menaiktaraf Stor Pusat Penyimpanan Stok Alat Ganti Kenderaan Serta Kerja Berkaitan Di Bahagian Kejuruteraan Pertanian Lundang, Kota Bharu, Kelantan NO. SEBUTHARGA : JPKN/N(A) 05/2024	Gred G1 Kategori CE Pengkhususan (CIDB) Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE21; dan G1 (Bumiputera) Kelas F	20/05/2024 (Isnin)	27/05/2024 (Isnin) 10.00 pagi Bahagian Kejuruteraan Jabatan Pertanian Negeri Kelantan (Taklimat/ Lawatan Tapak)	04/06/2024 12.00 t/hari

2. Dokumen tawaran sebutharga boleh didapati di Bahagian Pentadbiran dan Kewangan, Jabatan Pertanian Negeri Kelantan, Jalan Sultan Yahya Petra, Lundang, Kota Bharu, Kelantan **selepas taklimat** pada hari dan waktu berikut:-

Ahad hingga Khamis : Jam 8:30 Pagi - 12:30 Tengahari (Khamis sahaja)
2:30 Petang - 4:30 Petang

3. Kontraktor yang ingin memasuki tawaran di atas adalah dikehendaki mengenakan bayaran sebanyak RM30.00 (Ringgit Malaysia : Tiga Puluh Sahaja) semasa memohon Dokumen Tawaran Sebutharga.

4. Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL ATAU KAD PERAKUAN PERMOHONAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN (CIDB), SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR dan sijil asal Pengiktirafan Taraf Bumiputera jika berkenaan. SALINAN Sijil Pendaftaran PPK/Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera boleh diterima jika disahkan oleh Pengarah Pusat Khidmat Kontraktor, serta Sijil CIDB dan 'SURAT WAKIL' yang sah daripada Syarikat. Kehadiran Lawatan Tapak adalah DIWAJIBKAN.

5. Dokumen sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat saiz 12" x 9" berlakri dan ditulis di sebelah kiri sampul surat Nombor dan Nama Sebutharga serta tarikh Tutup dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga pada tarikh tersebut sebelum jam 12:00 tengahari di **Bahagian Kewangan**, Jabatan Pertanian Negeri Kelantan, Kota Bharu, Kelantan.

6. Jabatan Pertanian Negeri Kelantan tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.

Sekian, terima kasih.

"ISLAM MEMIMPIN, RAJA MENAUNGI, NEGERI BERKAT"

Saya yang menandatangani,

(AZIZ BIN ISMAIL)
PENOLONG PEGAWAI TADBIR (KANAN)
b.p. PENGARAH PERTANIAN NEGERI
KELANTAN



CERTIFIED TO ISO 9001:2015